



9Days Fallin' for Hokkaido Hot Springs With LOVE 972 DJ Kenneth Jianwen (JP9DJG)

Valid for departure: 2 November 2022



Highlights

SAPPORO

Shiroi Koibito
Mitsui Outlet Park Sapporo
Kitahiroshima Tanukikoji
Shopping Arcade

BIEI

Shirogane Blue Pond

SOUNKYO

Sounkyo Gorge
Mt Daisetsu-zan
Shooting Star Falls
Milky Way Falls

MOMBETSU

Okhotsk Sea Ice Museum
Okhotsk Tower
Okhotsk Seal Centre

ABASHIRI

Abashiri Prison

LAKE AKAN

Lake Akan
Ainu Kotan with Ainu
performance
Mt Iou
Lake Kussharo with foot spa

SHIRETOKO

Shiretoko National Park

VALUE ADDED

- 1-night accommodation each in Tokachgawa, Sounkyo, Mombetsu and Lake Akan authentic onsen resorts with 4 different types of onsen water dip
- Kimono dress-up session

GOURMET

- 8-course Kaiseki Dinner
- Seafood Set Dinner with Crab
- Buffet dinner

DAY 1 SINGAPORE – NARITA/HANEDA – CHITOSE (Meal on Board)

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Chitose via Narita/Haneda.

DAY 2 CHITOSE – SAPPORO – TOGACHIGAWA (Lunch/8-Course Kaiseki Dinner)

Upon arrival, proceed to Togachigawa. Make a stop at **Rokkatei Honten** for a taste of locally produced Japanese and western-style sweets such as the popular Marusei butter sandwich. Tonight, indulge in a hot spring bath at an onsen resort in Tokachigawa with its natural geothermal properties, the hot spring water will leave your skin feeling silky smooth for a good night's rest.

DAY3 TOKACHIGAWA – AKAN NATIONAL PARK (Breakfast/Lunch/Buffer Dinner)

After breakfast, travel towards eastern Hokkaido to **Kushiro**. Make a stop at **Kushiro Fisherman's Wharf MOO**. Next, proceed on to **Lake Akan**, a unique crater lake located in **Akan National Park**, and home to colonies of marimo, a very rare algae species that transforms to beautiful green balls if left untouched for a few centuries. Later, learn more about the Ainu, the indigenous community in Japan, at **Ainu Kotan**, a small Ainu village located in Lake Akan. Take a leisurely stroll along the streets lined with quaint souvenir shops and pick up some traditional Ainu handicrafts and enjoy an **Ainu performance** that will showcase various cultural aspects of this unique culture. Spend the night at an **onsen hotel** in Lake Akan.

Bonus

Experience a 30mins scenic Hot Air balloon ride for aerial autumn view of the majestic Mount Tokachi and its surrounding

DAY 4 LAKE AKAN – ABASHIRI – MOMBETSU (Breakfast/Lunch/Seafood Set Dinner with Crab)

Take a morning stroll through the sulphur valley and see boiling ponds and steaming streams at the **Mt Iou**, here you might get to taste the local sulfur steam egg. Rest those tired feet after a morning of walking and enjoy a foot spa at the enchanting **Lake Kussharo**. After lunch, proceed to **Mombetsu**. Along the way, make a stop at historic and imposing-looking **Abashiri Prison**. Built in the 1890s, this complex had once held dangerous criminals; today, it houses a comprehensive museum that documents the daily lives of the prisoners. End the day at an **onsen resort** in **Mombetsu** with a **kimono dress-up session** and sumptuous seafood dinner.

DAY 5 MOMBETSU – SOUNKYO (Breakfast/Lunch/GET Together Dinner)

Today, enjoy a hands-on, interactive education at **Okhotsk Sea Ice Museum**. Wander around this sprawling science centre and find out more about the wonders of science and nature through exhibits on subjects such as sea ice and climate change. Later, proceed to **Okhotsk Tower** to experience the mystery and wonder of drift ice in a sub-20 degree environment. Catch a glimpse of the "ice fairy", a mysterious creature, or try blowing "ice bubble". Later, come face-to-face with rare seal seals at **Okhotsk Seal Centre**, a conservation centre that offers dwelling and protection for these remarkable creatures. Then, visit to **Sounkyo Gorge** that is situated at the valley of the imposing **Mt Daisetsu-zan**. The mountain is accented by rugged, jagged cliffs that are criss-crossed with two famous waterfalls, **Shooting Star Falls** and **Milky Way Falls**. Bask in the sight of it all, for there is nothing quite like the majesty of Mother Nature to lend life's perspectives. This evening, enjoy a relaxing mineral hot spring bath at an **onsen resort** in **Sounkyo**.

DAY 6 SOUNKYO – BIEI – SAPPORO (Breakfast/Dinner)

This morning, explore **Shirahige Falls**. The water flowing down the gaps between the rocks resembles a white beard, hence its name. Furthermore, the water springs from beneath the rocks and falls with force to the rocks below, creating a beautiful splash of cobalt blue. See a fascinating colour change at different angles, from shimmering blue hues to lovely shades of green, at **Shirogane Blue Pond**. Then, make your way to buzzing **Sapporo**, the capital of Hokkaido prefecture. Go all out and embark on a quick shopping spree at **Mitsui Outlet Park Sapporo Kitahiroshima**, an outlet mall that boasts a plethora of domestic and imported brands under one roof. Next, proceed to **Odori Park**, located in the heart of Sapporo. This beautifully manicured green space is a charming assembly of monumental fountains, sculptures, and flowerbeds. Each winter, its verdant grounds play host to the famed Sapporo Ice Festival.



DAY 7 SAPPORO (Breakfast/Lunch)

Chocoholics rejoice! Your day begins after a fortifying breakfast with a stop at **Shiroi Koibito**. Fashioned in a distinctively Tudor-styled building that evokes fairy tale impressions, this purveyor of quality confectionery is an institution unto itself that would please the inner Hansel or Gretel in you. Thereafter, drive to the evocative **Otaru Canal**, where charming century-old stone warehouses line both sides of the lively canal. The genteel theme continues at **Otaru Music Box Museum**, where whimsical displays of beautifully-crafted music boxes – each bearing lovely tinkling tunes – will delight even the grumpiest of cynics. End the day with a stroll along famed **Tanukikoji Shopping Arcade**, the longest shopping street in Hokkaido.

Bonus

Hands-on DIY cookies making at Shiroi Koibito Chocolate Factory

DAY 8 SAPPORO - CHITOSE – HANEDA/NARITA (Breakfast)

After breakfast, transfer to the airport for your flight home via Haneda/Narita.

DAY 9 HANEDA/NARITA – SINGAPORE (Meal on Board)

Arrival Singapore.

Remarks

Tour is conducted in Mandarin unless otherwise specified.

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions, a copy of which is available at www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs. In particular, the Customer is requested to note the following:

Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.

Accommodation in designated cities is subject to room availability.

Sequence of itinerary may be subject to change.

Different tour groups may be merged.

Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.

Printed in June 2022



与 LOVE 972 DJ 江坚文同游

9 天北海道秋爽温泉之旅 (JP9DJG)

特别出发日期: 2022 年 11 月 2 日



行程特色

小樽

小樽运河
小樽音乐盒博物馆

十胜川

六花亭本店

钏路

“MOO”的钏路渔人码头

阿寒湖

阿寒湖畔
小爱努村落观赏传统爱努族表演

网走

网走监狱
屈斜路湖享受足部水疗

纹别

北海流冰馆
北海观望台
北极海豹研究中心与保护区

层云峡

流星瀑
银河瀑

美瑛

白须瀑布
美瑛青池

札幌

大通公园
三井畅货商场札幌北广岛店
狸小路商店街
白色恋人公园

优惠佳选

- 于 4 个各种特色的日本温泉区酒店享受温泉浴
- 体验便装和服变身

美食佳肴

- 日本料理自助餐
- 海鲜晚餐+毛蟹
- 8 道怀石料理餐

第1天 新加坡 — 成田/羽田 — 千岁 (机上便餐)

在新加坡樟宜机场集合, 搭乘客机前往千岁过境成田或羽田机场。

第2天 千岁 — 十胜川 (午餐/8 道怀石料理晚餐)

抵达后, 随我们一同前往十胜川。十胜川以“糖果王国”之称闻名遐迩, 喜欢美食的您可在旅游团停靠**六花亭本店**时购买大受食客欢迎的圆成黄油酥。今晚, 享用日本精致的8道怀石料理晚餐。接着您可以在睡前于十胜川的温泉度假村的温泉浴场享受当地温泉的天然地热特色。据说, 温泉汤不仅能让您的肌肤感觉柔滑光嫩, 还能助泡汤者拥有个好眠!

第3天 十胜川 — 钏路 — 阿寒湖 (早餐/午餐/日本料理自助晚餐)

今早, 前往**钏路**。位于北海道东部太平洋沿岸, 钏路是一个极具气氛, 且享有最好陆地及海洋恩惠的得天独厚港口城市。您可以乘机探索名为“MOO”的**钏路渔人码头**, 以及该处售卖各种新鲜鱼类、贝类和乳制品的店铺, 和一系列餐厅。接着, 游览**阿寒湖畔的小爱努村落**。您可在这里购买到爱努手工艺纪念品, 也可观赏传统的**爱努族表演**。今晚夜宿阿寒湖区温泉酒店。

红利佳选

体验 30 分钟风景秀丽的热气球之旅, 欣赏雄伟的十胜山及其周边地区的空中秋景

第4天 阿寒湖 — 网走 — 纹别 (早餐/午餐/海鲜晚餐+毛蟹)

早餐后, 徐程往纹别。途径硫磺山谷, 观**Mt Iou**的沸腾的池塘和热气腾腾的溪流, 在这里您可能会品尝到当地的硫磺蒸蛋。经过一上午的步行后, 让疲惫的双脚休息一下, 在迷人的**屈斜路湖享受足部水疗**。接着, 续往建于1890年代的**网走监狱**, 一窥囚犯当年遭收押的情况。今晚, 夜宿纹别并可体验便装和服变身。

第5天 纹别 — 层云峡 (早餐/午餐/欢聚晚餐)

一早, 游览**北极海豹研究中心与保护区**, 近距离接触可爱的海豹。接着, 前往在北海流冰馆的全球首创的**北海观望台**, 体验零下20度的神秘流冰世界。您甚至还能看到充满神秘感的“冰仙子”, 并尝试吹“冰泡泡”。中午来到位于雄伟的**层云峡**。在崎岖的山体和纵横交错锯齿般的悬崖峭壁间, 是著名的**流星瀑**和**银河瀑**。沉浸在这一大自然壮景的雄伟声势中, 感受自我的渺小。当晚, 在层云峡的温泉度假村尽情享受矿物温泉浴, 放松身心, 回味一天美好的旅程。

第6天 层云峡 — 美瑛 — 札幌 (早餐/晚餐)

今天, 我们将带您前往美瑛欣赏北海道美丽的自然景点。**白须瀑布**是**美瑛**的必去景点。除了可以在冬天看到30米高的冰冻瀑布, 您还可在春天及夏天欣赏到绿树成荫的景色。在白须瀑布不远处, 是具有独特性的**美瑛青池**。除了青池原本的颜色, 您还可以通过不同的角度欣赏到其从不同的蓝色色调变成迷人绿色的过程。前往以售卖适合所有年龄层的国内和进口品牌为主的**三井奥特莱斯购物城札幌北广岛**享受早晨的购物时光! 接下来, 我们将前往**大通公园**。大通公园位于札幌的中心, 除了是一座迷人的绿色空间, 它还同时聚集多个纪念碑喷泉、雕塑和花园。

第7天 札幌 (早餐/午餐)

话说一天要有一个美好的开始, 爱吃巧克力的人今天可以大感欢欣鼓舞, 因为在丰盛的早餐后, 这一天的行程即从**白色恋人公园**开始。它独特的都铎风格建筑让人觉得好像走进了童话故事里, 一定让您内心的汉塞尔和格莱特大为高兴。接着参观**小樽运河**参观**小樽音乐盒博物馆**, 欣赏一个个精雕细琢的音乐盒及其美妙音乐。最后, 请与我们一同前往北海道最长的知名购物街“狸小路购物街”展开一场疗愈性购物旅程!

红利佳选

白色恋人甜点制作体验



CHAN BROTHERS TRAVEL PTE LTD

150 South Bridge Road #01-12 Fook Hai Building Singapore 058727 T 6212 9679 F 6533 6762

W www.ChanBrothers.com E asiaenquiries@chanbrothers.com.sg



第8天 札幌 — 千岁 — 成田/羽田 (早餐)

若时间允许, 您可自由活动至集合时间送往机场搭乘客机回返新加坡。

第9天 成田/羽田 — 新加坡 (机上便餐)

抵达新加坡。

备注

全程中文讲解, 除非另有说明。

行程若更改, 需受公司的条款与细则所约束, 请参考 www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs。顾客尤其需注意以下事项:

在公司无法控制的情况下, 行程可能更改。

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。

行程顺序可能更改。

不同团体可能合并成一团。

若有更改不被接受, 需遵守条款与细则中的退款规定。

2022年6月印刷